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Wlocfawek, 13 marca 2077 r.

Pan

Marek Wojtkowski
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Interoelacia

w imieniu mieszkafic6w wloctawka, zwracam siq z proibq o rozwaienie moiriwosci
przebudowy ulicy Kosciuszki, kt6ra znajduje siQ w fatalnym stanie technicznym.

w ostatnich latach w spos6b zdecydowany poprawie ulegf stan nawierzchni zdecydowanej
wiekszoici wloclawskich ulic. Niezbedne jest jednak dalsze prowadzenie prac, kt6rych efektem maJE
r6wne ulice w calym naszym mieicie. w zwiqzku z powyiszym zwracam siq do pana prezydenta z
proSbq o podjqcie dziafari zmierzajqcych do przebudowy wy2ej wymienionej ulicy.
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